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     Prot. Nr 8  

      § 57 – 64     

 

 

     

Protokoll fört vid BK Tullbrons styrelsemöte den 22 okt. 2018 i Boulecenter 

 

 

 

Närvarande: 

Bengt-Arne Nelson ordf.   Gunilla Nilsson, ledamot 

Alf Olsson, kassör    Tora Davidsson, sekr. 

 Jan-Ove  Carlsson, ledamot   Rigmor Svensson, ledamot 

Kjell Berglund, ledamot 

 

  

§ 57  Mötets öppnande  

 Ordförande hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

 

§ 58 Val av justerare 

 Bengt-Arne Nelson och Rigmor Svensson utsågs som justerare. 

 

 

§ 59 Genomgång av dagordning 

 Den upprättade dagordningen godkändes. 

 

 

§ 60 Föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

 

§ 61 Ekonomirapport 

Alf Olsson meddelade, att den ekonomiska ställningen är tillfredställande, intäkter 

och kostnader följer budgeterade planer. Tävlingar, som Tullbron anordnat, har givit 

ett gott tillskott. En ökad kostnad är bankavgiften till Fbg:s Sparbank, som ökat 

densamma från kr 200:- till kr 600:-.  

Fortsättningsvis har alliansen tänkt ta hand om hela intäkten av korvförsäljning vid 

tävlingar. Detta är dock inte något slutgiltigt beslut, ev. får klubbarna behålla 25%.  

Klubben har f.n. 106 medlemmar, varav 8 med licens från andra klubbar. 
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§ 62 Övriga ärenden  

Kjell Berglund meddelade, att Tullbron ska arrangera fyra tävlingar nästa år.  

Konstaterades, att det måste utbildas fler domare och tävlingsledare. Det är mycket 

angeläget att få fler medarbetare vid tävlingar och att alla hjälper till. Det finns 

behov av dubbelt så många funktionärer på olika poster. 

Bidrag för utbildning av domare kan ev. erhållas från Sisu. 

Tullbrons träningstid på torsdagar ligger t.v. fast, då samrådsgruppen arbetar med 

att se över alla träningstider i alliansen. Dock kan man som förut träna frivilligt på 

onsdagar. 

Styrelsen poängterar, att två spelare, som vill träna ihop efter pausen, inte får välja 

ut speciella motspelare. 

Styrelsen ställer sig positiv till att ha ett utbyte med Petanque, liksom vi också har 

det med Läjet. 

Bestämdes att klubben har hallvärdskap två gånger per år, då alla medverkar. Det är 

dock önskvärt, att perioderna inte infaller på samma tid varje år. 

Bestämdes att ha ett medlemsmöte torsdagen den 6 dec. 2018 kl. 18.00.  

 

       

§ 63  Nästa möte 

 Nästa möte kommer att äga rum måndagen den 26 november  2018 kl. 10.30.  

 

 

§ 64 Sammanträdets avslut 

Bengt-Arne Nelson tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

   

    

  

Vid protokollet Justeras  Justeras 

 

  

……..………………            …………………..… …..…………………. 

Tora Davidsson Bengt-Arne Nelson Rigmor Svensson 


